



COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Portant résultats d'admissibilité au concours d'entrée en première année du cycle de Diplôme Universitaire de Technologie des filières : **Pêche** (Navigation Maritime - Pêche et Armement des Navires), **Mécanique Marine** (Maintenance des Navires et des Equipements Nautiques et Industriels), **Technologie de Pêche** et **Aquaculture** du Limbe Nautical Arts and Fisheries Institute (LINAfi) au titre de l'année académique 2025-2026.

LE DIRECTEUR DU LIMBE NAUTICAL ARTS AND FISHERIES INSTITUTE
ET
LE PRESIDENT DU JURY DU CONCOURS DU LIMBE NAUTICAL ARTS AND FISHERIES
INSTITUTE
COMMUNIQUE :

Les candidats dont les noms suivent, classés par filière et par ordre alphabétique, sont déclarés admissibles au concours d'entrée en première année du cycle de Diplôme Universitaire de Technologie des filières **Pêche** (Navigation Maritime - Pêche et Armement des Navires), **Mécanique Marine** (Maintenance des Navires et des Equipements Nautiques et Industriels), **Technologies de Pêche** et **Aquaculture** du Limbe Nautical Arts and Fisheries Institute (LINAfi) au titre de l'année académique 2025-2026. Il s'agit de :

1. **PECHE** (NAVIGATION MARITIME - PECHE ET ARMEMENT DES NAVIRES)

N°	NOM ET PRENOMS
01	ACHUO JOY DEGHA
02	FOSSO TAMPA ZIDANE
03	NJEKO ATABE FABIAN

2. **MECANIQUE MARINE** (MAINTENANCE DES NAVIRES ET DES EQUIPEMENTS NAUTIQUES ET INDUSTRIELS)

N°	NOM ET PRENOMS
01	ALLOH ELIJAH
02	BANTAR GLORY NYAAH
03	DEUGUE SIEWE ANNIE CAMPBELL
04	EYONG MBANDA SAMPSONTARH

05	FOTSING ALEX JUNIORM
06	GNAWE DJOGO
07	KELVINE MOSOKE
08	KOWE CLEMENT
09	LAREN JEMBI NDUMBE
10	NANGIA MIRION DI SAKWE
11	NDE JESLY CHE
12	NDZEMBI KERZIAH CHE
13	NGANTCHIET KAMENI SAMUEL JOB
14	NGOUFO YEMELONG VALDES
15	NGWA ZADOK CHE
16	NLO ELOBO JEANNOT
17	NOUBISSI TANGANTCHOUANG B. D.
18	TANGU CANEL LOH
19	TANJONG PRIDE NFUA

3. TECHNOLOGIE DE PECHE

N°	NAMES AND SURNAMES
01	LEMBI AYONG NEVILLE
02	MUKETE MUKETE MUSANGO MALOBA

4. AQUACULTURE (NEANT)

Les candidats admissibles sont informés que la note obtenue à l'oral déterminera leur admission définitive.

Fait à Limbe le 11 NOV 2025

LE DIRECTEUR DU LINAFI



Dr. Etah Collins Ayuk
DVM (UNN), MSc (FPM, UK), MSc (Fisheries Sc, SK)

LE PRESIDENT DU JURY

Pr. Amengle Albert Ludovic
Maître de Conférences
Agrége d'Anesthesie - Réanimation



PRESS RELEASE

Relating to the publication of the results of the written phase for the Competitive Entrance Examination into the first year of the University Technology Diploma in **Industrial Fishing** (Fishing-Navigation and Equipping of vessels), **Marine Engineering** (Maintenance of Ships, Nautical and Industrial Equipment), **Fisheries Technology** and **Aquaculture** of the Limbe Nautical Arts and Fisheries Institute (LINAfi) for the 2025/2026 academic year.

**THE DIRECTOR OF THE LIMBE NAUTICAL ARTS AND FISHERIES INSTITUTE
AND
THE PRESIDENT OF THE JURY FOR THE COMPETITIVE ENTRANCE EXAMINATION
ANNOUNCE:**

That the undermentioned candidates classified by specialty in alphabetical order are declared successful of the written phase for the Competitive Entrance Examination into the first year of the University Technology Diploma in **Industrial Fishing** (Fishing-Navigation and Equipping of vessels), **Marine Engineering** (Maintenance of Ships, Nautical and Industrial Equipment), **Fisheries Technology** and **Aquaculture** of the Limbe Nautical Arts and Fisheries Institute (LINAfi) for the 2025/2026 academic year.

1. INDUSTRIAL FISHING (FISHING-NAVIGATION AND EQUIPEMENT OF VESSELS)

N°	NAME AND SURNAME
01	ACHUO JOY DEGHA
02	FOSSO TAMPA ZIDANE
03	NJEKO ATABE FABIAN

2. MARINE ENGINEERING (MAINTENANCE OF SHIPS, NAUTICAL AND INDUSTRIAL EQUIPMENT)

N°	NAMES AND SURNAMES
01	ALLOH ELIJAH
02	BANTAR GLORY NYAAH
03	DEUGUE SIEWE ANNIE CAMPBELL
04	EYONG MBANDA SAMPSON TARH
05	FOTSING ALEX JUNIORM
06	GNAWE DJOGO

N°	NAMES AND SURNAMES
07	KELVINE MOSOKE
08	KOWE CLEMENT
09	LAREN JEMBI NDUMBE
10	NANGIA MIRION DI SAKWE
11	NDE JESLY CHE
12	NDZEMBI KERZIAH CHE
13	NGANTCHIET KAMENI SAMUEL JOB
14	NGOUFO YEMELONG VALDES
15	NGWA ZADOK CHE
16	NLO ELOBO JEANNOT
17	NOUBISSI TANGANTCHOUANG B. D.
18	TANGU CANEL LOH
19	TANJONG PRIDE NFUA

3. FISHERIES TECHNOLOGY

N°	NAMES AND SURNAMES
01	LEMBI AYONG NEVILLE
02	MUKETE MUKETE MUSANGO MALOBA

4. AQUACULTURE (NEANT)

Eligible candidates are informed that the score obtained during the oral examination will determine their final admission.

Done at Limbe, the **11 NOV 2025**



THE DIRECTOR OF LINAPE

Dr. Etah Collins Ayuk
 DVM (UNN).MSc (FPM.UK).MSc (Fisheries Sc, SK)

THE PRESIDENT OF THE JURY

Pr. Amengle Albert Ludovic
 Maître de Conférences
 Agrégé d'Anesthésie - Réanimation